
Túlszárnyalt elképzelések 
Kategóriájának harmadik helyén zárta az idényt a 

Trabisokk csapata 

 
Minden elképzelésünket túlszárnyalta az idei eredmény. Ki gondolta volna, hogy 

egy ilyen erős mezőnyben a bajnoki harmadik helyen sikerül befejezni a szezont?! 

Sajnos a bajnokság minden futamán nem tudtunk elindulni, de ezek szerint ennyi is 

elég volt ehhez a sikerhez. A kategóriánk úgy gondoljuk nem volt gyenge, sőt. A 

Baranya kupán talán a miénkben volt a legtöbb induló. Sokan emlegetik a rég 

lerágott csontot, azaz,” nekünk könnyű volt, sokan kiestek”. Természetesen tudjuk, 

hogy ez csak az irigység, hiszen aki egy cseppet is konyít a motorsportokhoz, az 

tudja, hogy a célig kell eljutni. Ami nem könnyű! Viszont a lehetőség mindenkinek 

adott, élni kell vele. Nem haragszunk ezekre a „sporttársakra”, sőt, várjuk, hogy ők 

is sikeresen szerepeljenek, és gratulálhassunk nekik. 

 

A bajnokságot értékelni nagyon nem szeretném, hiszen mindenki tudja 

mekkora a bizonytalanság a magyar rallysport körül. Nagyon remélem, hogy a jövő 

évben sokkal összeszedettebb, szervezettebb lesz az évad. A sok bizonytalanság 

megöli a versenyek és az egész sport méltóságát, régi hírnevét. A szponzorok nem 

ilyen labilis sportágat és azok versenyzőit fogják támogatni, ahol az sem biztos, 

hogy egy óra múlva mi történik. Mit lehet így elvárni egy rendezőtől, egy 

versenyzőtől? Tudjuk persze, hogy nem könnyű, de így nekünk sem könnyű 

támogatót találni. Annyiból szerencsénk van, hogy mecénásaink nemcsak a magyar 

piacgazdaságban vannak jelen, illetve célcsoportjuk nem kizárólag a magyar piacra 

épül. Ausztriában kiváló a bajnokság, a rendezés, nem is kérdés, hogy számunkra a 

jövő évben is szerepet fog játszani. 

Nekünk továbbra sem az eredmény a fontos, de azért nagyon jó érzés a végén a 

magasba emelni a serleget. Számunkra a versenyzésben az ad örömet, hogy 

odabent mi jól érezzük magunkat, és ha lehet, akkor a nézők se unatkozzanak a 

sok micsubicsi és társaik sasolása közben. Olyan autóban szeretünk versenyezni, 

ami nyújtani tud valamit nekünk és a nézőknek is. Nem számít, ha ez egy Trabant! 

Anno mindenkinek volt, hiszen majdhogynem állampolgári jogon járt egy ilyen. 

Lehet, hogy mi is éppen ezért szeretjük ennyire. Nagyon jól mutatja ezt az is, hogy 

Ata, aki idén először ült benne navigátorként, először ült rally 1-ben is, a bükfürdői 

versenyen, az első gyorson, az első kanyart követően azt mondta, hogy ült már 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



komoly Suzuki versenyautóban is, de az sehol nincs ehhez élményben! Nem hitte 

el, mekkora élményt tud nyújtani egy Trabi. Tényleg nem hasonlítható össze más 

autóval. Megnevezni nem kívánom azt egykori WRC-s navigátort, akit vittem egy 

murvás gyorson egy szponzorautóztatás alatt, ő addig bírta, amíg fel nem 

gyorsultunk. Nem a tempó volt észvesztő, hanem amikor a kanyart is próbálod 

„tempóval” bevenni, majd csak lesz valami. Ha ekkora teljesítménynél elveszed, 

akkor egy hét megint, mire felgyorsul. Itt nem dübörögnek a lóerők. Ez a navigátor 

azt mondta, hogy inkább a WRC, ott biztonságban érezte magát. Ebben a 80 

valóban 80-nak érezhető. 

A jövő évben két autóval fogunk szerepelni. Az egyik természetesen a Trabi, a 

másik egy Citroen Saxo gr.A. Befektettünk…mert megtetszett. A hangja, a 

teljesítménye – amin Józsi még alakított is –az, hogy igazi A-s. Zúg, zörög, csattog. 

Vele persze szintén nem kívánunk babérokra törni, a jövő évben jó lenne 

megtanulni Citroenül. Reméljük lehetőségünk lesz a magyar bajnokságban is 

indulni, de az osztrák bajnokság, valamint egy-két EB futam biztos, hogy nem fog 

kimaradni. Azok prioritást élveznek számunkra.  

Nagyon köszönjük támogatóinknak a sok segítséget, köszönjük szerviz  

csapatunknak a kitartó munkát. Külön köszönet Mészáros Józsinak, aki nemcsak a 

szerviz csapatot irányítja, hanem versenyről versenyre úgy készíti fel az autót, 

hogy az hibamentes.  

Mindenkinek kívánunk boldog karácsonyt és rally versenyekben gazdag 2013-at! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


